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Aeroportul Suceava a cerut Comisiei Europene compensari pentru pierderile

cauzate de pandemie

Presedintele Consiliului Judetean (CJ) Suceava, Gheorghe Flutur, a declarat, luni, ca a fost depusa la

Comisia Europeana o solicitare de ajutor pentru Aeroportul Suceava, având în vedere pierderile suferite

din cauza pandemiei provocate de noul coronavirus.

 

"Speram în revenirea la normalitate si noi sa continuam investitiile aici", a spus Flutur.

 

Totodata, el a spus ca ''august a fost o luna buna'' pentru Aeroportul Suceava, care este al cincilea din tara cu peste

35.000 de pasageri, si ca autoritatile sucevene au discutii avansate pentru noi curse si destinatii.

 

"Practic, treptat, aeroportul si-a revenit (...) Pregatim surprize. Suntem în discutii avansate sa avem pentru relatia

cu Bucuresti o noua companie care sa opereze. Suntem în discutii foarte avansate si pentru destinatii în Spania", a

spus Flutur.

 

Presedintele CJ Suceava a precizat ca, în prezent, de pe Aeroportul "Ştefan cel Mare" zboara 15 curse spre 15

destinatii.

 

"S-a dezvoltat foarte mult acest aeroport si numarul de pasageri a crescut de zece ori", a spus Flutur.

 

El a vizitat, luni, santierul noului terminal de la Aeroportul Suceava, investitie în valoare de 3,3 milioane de euro,

finantata de la bugetul CJ.

 

Potrivit lui Flutur, dupa finalizarea investitiei, se va extinde suprafata construita a aerogarii cu 1.400 de mp, pentru

plecari externe fiind rezervat un spatiu de 365 de mp, cu conditii civilizate, iar alti o mie de metri patrati pentru

sosiri.

 

"Mai este putin pâna la finalizarea acestui nou terminal", a spus Flutur.

 

Presedintele CJ Suceava a precizat ca se vor putea procesa circa trei sute de pasageri pe ora si se va dubleaza

capacitatea actuala.

 

"Cele doua terminale vor avea o capacitate de procesare a circa 650.000 de pasageri anual", a spus Flutur.
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